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Darłowo, dnia 27 kwietnia 2015 roku 
BR.0002.4.2015 
 
 

Protokół Nr VIII/2015 
z VIII Sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo 

z dnia 27 kwietnia 2015 roku 
pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno – Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 
 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1000, a zakończył o godzinie 1317. 

Nieobecny na sesji był Radny Robert Ciszek.  

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 14 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

/Lista obecności Radnych na posiedzeniu VIII sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo w dniu 27 kwietnia 2015 
roku stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W sesji udział wzięli również Sołtysi Sołectw Gminy Darłowo. 
/Lista obecności Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu/ 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo; 
Pan Włodzimierz Błaszczak – Zastępca Wójta Gminy Darłowo; 
Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo; 
Pani Anna Szynkowska-Borkowska – Sekretarz Gminy; 
Pan Mariusz Niegoda – Radca Prawny; 
Pan Piotr Benedykt Zientarski – Senator Rzeczypospolitej Polskiej;  
Pan Szymon Krawczuk – Radny Rady Powiatu w Sławnie; 
Pan podkom. Andrzej Kamoda – Komendant Komisariatu Policji w Darłowie; 
Pan st. sierż. Marcin Pioch – Dzielnicowy Komisariatu Policji w Darłowie; 
Mieszkańcy Gminy Darłowo; 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do powołania 
sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
Na Sekretarza obrad powołano Radnego Pana Michała Górskiego. 
W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych, głosując: 
13 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący. 

 
Na protokolantkę Pan Przewodniczący powołał Panią Iwonę Kowalską. 

 



Strona 2 z 29 
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Radosławowi Głażewskiemu Wójtowi Gminy Darłowo oraz Panu Piotrowi Zientarskiemu 
Senatorowi Rzeczypospolitej Polskiej.  

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że Gmina Darłowo jest po 
wyborach sołtysów i wraz z panem Senatorem chcą wszystkich serdecznie powitać. Za 
chwileczkę zeprezentują każdego sołtysa z osobna. Pan Wójt powiedział, że sołtysom 
dotychczas pełniącym funkcję podziękował na zebraniach wyborczych. Pan Wójt powiedział, 
że wie, iż praca sołtysa jest bardzo ciężką pracą wymagającą dużo pracy społecznej                           
i zaangażowania na rzecz mieszkańców. Pan Wójt pogratulował serdecznie wszystkim 
sołtysom i powiedział, że cieszy się z ich wysokiej frekwencji na dzisiejszej sesji.  
 Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej powiedział, że to nie jest 
sytuacja nadzwyczajna, ze jest tutaj na sesji, ponieważ nie jest pierwszy raz i przynajmniej raz 
w roku tu gości. Pan Senator powiedział, że dzisiaj jest dzień szczególny, ponieważ po 
pierwsze mamy ogłoszony przez senat „Rok Samorządu”. Mówca powiedział, że to nie jest 
przypadek, że akurat przez senat Rzeczypospolitej Polskiej. To właśnie senat w pierwszej 
kadencji przygotował ustawę samorządową, która bez żadnych zmian została wówczas 
przyjęta przez sejm. Ustawa ta z pewnymi zmianami istnieje do dnia dzisiejszego i mamy 25-
lecie samorządu.  

Pan Senator powiedział, że Gmina Darłowo jest po wyborach sołtysów, a przecież 
samorząd buduje się od dołu. Bez sołtysów nie funkcjonowała by Gmina i to jest oczywiste. 
Nie funkcjonowałaby bez zaangażowania, bez społecznej pracy sołtysów. Sołtys to człowiek, 
który doradzi, który będzie człowiekiem zaufania. Ponieważ sołtysi właśnie tacy są, pan 
Senator chciał im serdecznie pogratulować i podziękować, a jednocześnie pogratulować 
wszystkim członkom rady służby dla małej ojczyzny, którą jest Gmina Darłowo. Pan Senator 
życzył, aby radni mieli satysfakcję po swojej kadencji – w okresie sprawozdawczym – 
satysfakcję, że coraz przyjemniej mieszka się w gminie.  

Pan Senator powiedział, że jest dlatego, ponieważ jest jedynym senatorem z okręgu 
koszalińsko-sławieńsko-szczecineckiego. Mówca powiedział, że dzięki wprowadzeniu przez 
senat jest sto jednomandatowych okręgów wyborczych. Pan Senator powiedział, że jest 
otwarty na przeróżne zaproszenia także i te w sołectwie, a nie tylko te w gminie.  

Pan Senator przystąpił do wręczenia podziękowań dla sołtysów, którzy zakończyli 
swą służbę, a którzy bardzo odcisnęli swoje piętno na tej ziemi służąc tutaj lokalnej 
społeczności. Następnie Pan Senator wręczył listy gratulacyjne nowym sołtysom. Mówca 
ponownie podkreślił, że jest człowiekiem otwartym i jeśli Gmina będzie chciała 
zorganizować jakiś dzień w porozumieniu z jego biurem – dzień bezpłatnych porad 
prawnych, który udziela, to przyjedzie i zorganizuje taki dzień. Poza tym, gdyby ktoś                         
z Państwa Sołtysów był w Warszawie, to mogą dzwonić do niego i wówczas chętnie 
oprowadzi ich po parlamencie oraz zaprosi na kawę do swojego biura.  

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo podziękował panu Senatorowi za 
pamięć o Sołtysach Gminy Darłowo. 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że                           
w niedzielę wybierają się do sejmu, także może Pan Senator już się szykować na odwiedziny. 

Pan Piotr Zientarski Senator odpowiedział, że w niedzielę z pewnością tam będzie.  
  

 
Ad.1.3.  
Ustalenie  porządku obrad. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz                
z zawiadomieniami na dzisiejszą sesję.  
/Proponowany porządek obrad Radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na VIII Sesję Rady Gminy Darłowo. 
Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu/ 
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Ponadto Pan Przewodniczący poinformował, że co najmniej na siedem dni przed planowaną 
sesją na podstawie art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
otrzymał od Wójta Gminy Darłowo dwa wnioski o wprowadzenie do porządku obrad 
kolejnych projektów uchwał. 
/wniosek Wójta z dnia 15 kwietnia 2015 roku o wprowadzenie uchwał do porządku obrad stanowi załącznik               
Nr 5 do niniejszego protokołu/ 
/wniosek Wójta z dnia 20 kwietnia 2015 roku o wprowadzenie uchwał do porządku obrad stanowi załącznik               
Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
Innych wniosków do porządku obrad nie było.  
Wobec braku kolejnych wniosków Pan Przewodniczący przystąpił do głosowania nad 
wprowadzeniem do porządku obrad sesji kolejnych projektów uchwał.  
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 rok  
Druk Nr 3/2015VIII było  
14 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem został projekt uchwały wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
 
Pan Przewodniczący poinformował obecnych na sesji o tym, że Druk Nr 4/2015VIII został 
rozpatrzony pozytywnie na VII sesji w trybie nadzwyczajnym w dniu 20 kwietnia 2015 roku.  
 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr IX/107/92 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 8 maja 1992 roku w sprawie ustalenia opłat za dzierżawę gruntów stanowiących 
własność Gminy Darłowo przeznaczonych na cele rolne Druk Nr 5/2015VIII było  
14 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.   
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr VI/65/2007 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 27 kwietnia 2007 roku w sprawie sprzedaży na własność nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo Druk Nr 6/2015VIII było  
14 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.   
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości Druk Nr 7/2015VIII było  
14 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.   
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Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości Druk Nr 8/2015VIII było  
14 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.   
 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości Druk Nr 9/2015VIII było  
14 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.   
 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo Druk Nr 10/2015VIII było  
14 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.   
 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo Druk Nr 11/2015VIII było  
14 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.   
 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo Druk Nr 12/2015VIII było  
12 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
2 głosy wstrzymujące,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.   
 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo Druk Nr 13/2015VIII było  
13 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
1 głos wstrzymujący,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.   
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Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo Druk Nr 14/2015VIII było  
14 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.   
 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo Druk Nr 15/2015VIII było  
13 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
1 głos wstrzymujący,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.   
 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru podatków i opłat na 
terenie Gminy Darłowo Druk Nr 16/2015VIII było  
14 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.   
 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że za wprowadzeniem 
projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo Druk Nr 17/2015VIII było  
14 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
zatem projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.   
 
Porządek Obrad po przyjętych zmianach przedstawia się następująco:  
 
Porządek obrad VIII sesji PO ZMIANACH:  
1. Sprawy organizacyjne:  
1.1. Otwarcie sesji. 
1.2. Stwierdzenie quorum. 
1.3. Ustalenie  porządku obrad. 
1.4. Przyjęcie protokołu z V sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo z dnia 27 lutego 2015 roku. 
1.5. Przyjęcie protokołu z VI sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo z dnia 23 marca 2015 roku. 
2. Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz z podaniem 
aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 
3. Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między sesjami. 
4. Interpelacje Radnych.                                                                                                                                                        
5. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na V sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo oraz 
w okresie między sesjami.                                    
6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami.    
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7. TRYBUNA OBYWATELSKA. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Środkowopomorska 
Grupa Działania. Druk Nr 1/2015VIII 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sławieńskiemu z przeznaczeniem na pokrycie kosztów współpracy i współdziałania 
Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Sławnie. Druk Nr 2/2015VIII 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 rok.  
Druk Nr 3/2015VIII 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr IX/107/92 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 8 maja 1992 roku w sprawie ustalenia opłat za dzierżawę gruntów stanowiących 
własność Gminy Darłowo przeznaczonych na cele rolne. Druk Nr 5/2015VIII 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylania uchwały nr VI/65/2007 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 27 kwietnia 2007 roku w sprawie sprzedaży na własność nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 6/2015VIII 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. Druk Nr 7/2015VIII 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. Druk Nr 8/2015VIII  
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. Druk Nr 9/2015VIII 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo. Druk Nr 10/2015VIII 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo. Druk Nr 11/2015VIII 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo. Druk Nr 12/2015VIII 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo. Druk Nr 13/2015VIII 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. Druk Nr 14/2015VIII 
21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. Druk Nr 15/2015VIII 
22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru podatków i opłat 
na terenie Gminy Darłowo. Druk Nr 16/2015VIII 
23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo. Druk Nr 17/2015VIII 
24. Wolne wnioski i zapytania. 
25. Zakończenie sesji. 

 
 
Za przyjęciem proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji wraz ze zgłoszonymi 
zmianami było:  
14 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących.  
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został 
przyjęty wraz ze zgłoszonymi zmianami. 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
Ad. 1.4. 
Przyjęcie protokołu z V sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo z dnia 27 lutego 2015 
roku. 
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tego protokołu. 
Pan Przewodniczący podpisał protokół bez uwag.  
Na tym punkt zakończono. 
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Ad. 1.5. 
Przyjęcie protokołu z VI sesji VII kadencji Rady Gminy Darłowo z dnia 23 marca 2015 
roku. 
Protokół był wyłożony do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tego protokołu. 
Pan Przewodniczący podpisał protokół bez uwag.  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad. 2.  
Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                       
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił sprawozdanie oraz 
aktualną sytuację finansową Gminy Darłowo. Pan Wójt powiedział, że bardzo dużo 
interesantów przychodzi do niego w poniedziałki, w sprawach przyłącza kanalizacji, pracy, 
umorzeń podatków, stażu, wody i tak dalej. Pan Wójt w okresie miedzy sesjami licząc od dnia 
27 lutego 2015 roku, gdy odbyła się sesja zwyczajna odbył wiele spotkań. Miedzy innymi 
spotkał się z Panem Wojciechem Stefanowskim Radnym Powiatowym. Pan Wójt jest także      
w stałym kontakcie z Panem Szymonem Krawczukiem Radnym Powiatowym. Pan Wójt 
odbył także spotkanie z Panem Bogdanem Balcerzakiem w sprawie przystani w Dąbkach w 
sprawie możliwości utworzenia Klubu Jachtowego. W dniu 19 marca Pan Wójt odbył 
spotkanie z pracownikami świetlic. Ponadto spotkał się z Panią Agatą Kapczyńską, która 
będzie wynajmowała pomieszczenia pod rehabilitację. W dniu 13 kwietnia 2015 roku Pan 
Wójt odbył spotkanie z panem Robertem Jaworskim w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Uzdrowiska Dąbki. W kolejnych dniach pan Wójt spotkał 
się ze Stowarzyszeniem na Rzecz Rozwoju Wsi Dobiesław w sprawie dalszego 
funkcjonowania Zespołu Szkół Społecznych w Dobiesławiu. W dniu 17 kwietnia Pan Wójt 
spotkał się z Panią Agnieszką Pawlik Prezes Gorzyca Windinvest w Warszawie. W dniu 21 
kwietnia była Kontrola z Urzędu Marszałkowskiego.  

W okresie miedzy sesjami Gmina złożyła do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej wniosek o dofinansowanie podłączeń budynków do 
zbiorczego systemu kanalizacji w miejscowości Krupy. Pan Wójt powiedział, że ten wniosek 
został pozytywnie rozpatrzony, a więc będzie dofinansowanie w kwocie 62 tysiące. Dzięki 
temu mieszkańcy mają w 50% dofinansowane przyłącza w miejscowości Krupy. Pan Wójt 
powiedział, że podjął starania aby takim dofinansowaniem objąć kolejną wioskę.  

Także w lutym odbyło się spotkanie ze Starostą oraz Dyrektorem Szpitala 
Powiatowego w Sławnie w sprawie otworzenia Zakładu Opieki Leczniczej w Darłowie. pan 
Wójt poinformował, że w dalszym ciągu trwają rozmowy na temat możliwości 
dofinansowania zarówno przez miasto jak i przez powiat windy, którą Gmina Darłowo musi 
wybudować. Koszt tej windy jest znaczny.  Pan Dyrektor wziął projekt budowy windy w celu 
oceny pod względem merytorycznym, czy to jest prawidłowe pod względem funkcjonowania 
obiektu opieki leczniczej. Do dnia dzisiejszego nie mamy odpowiedzi. Pan Wójt 
poinformował słuchaczy, że docierają do niego niepokojące sygnały o kondycji finansowej 
szpitala. Pan Wójt powiedział, że warto pamiętać przy tym także o tym, że szpital jest winny 
gminie środki za lata ubiegłe.  

W dniu 12 marca 2015 roku podpisano umowę na opracowanie dokumentacji 
projektowej przebudowy ulicy Wydmowej w Dąbkach.  16 marca 2015 roku podpisano 
umowę z Gorzyca Windinvest na ustanowienie służebności przesyłu. Pan Wójt powiedział, że 
ponad osiemdziesiąt tysięcy Gmina wynegocjowała i zostało to zapłacone w marcu. 
Kolejnego dnia podpisano umowę na oznakowanie ulicy Morskiej i Plażowej w miejscowości 
Wicie. Podpisano także umowę na dostawę samochodu osobowego dziewięciomiejscowego 
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dla osób niepełnosprawnych. Samochód jest dofinansowany przez PFRON w wysokości                           
50 %. W dniu 2 kwietnia podpisano umowę na budowę budynku remizy OSP w Krupach na 
stan surowy zamknięty z terminem wykonania do 21 sierpnia. W kwietniu także złożono do 
Marszałka Województwa wniosek o wpisanie do programu rozwoju bazy sportowej 
województwa zachodniopomorskiego dot. to budowy Sali gimnastycznej przy szkole                        
w Kopnicy i także na budowę Sali gimnastycznej przy szkole w Dąbkach. Pan Wójt 
powiedział, że Gmina Darłowo jest raczej na liście rezerwowej, ale wyraża nadzieję, że 
uzyska to dofinansowanie i z pomocą Marszałka zrealizować te inwestycje. Pan Wójt 
poinformował, że 18 maja jest termin rozpoczęcia naboru wniosków na uzyskanie 
dofinansowania na budowę instalacji fotowoltaicznej na budynkach publicznych. Pan Wójt 
powiedział, że taka instalacja będzie założona dla szkoły w Dąbkach oraz dla budynku 
Urzędu Gminy. Pan Wójt powiedział, że aby uzyskać większe dofinansowanie Gmina 
obejmuje tym także osoby prywatne. Zgodziły się dwie osoby prywatne. Przy tym Pan Wójt 
powiedział, że osoby, które są tym zainteresowane mogą jeszcze się zgłaszać do końca tego 
tygodnia. W dniu dzisiejszym Pan Wójt podpisał umowę z firmą Strabag na przebudowę 
przejścia w Bobolinie.     

Stan konta na rachunku podstawowym wynosi: 281 359,00 zł, kredyt na rachunku 
podstawowym to 2 000 000,00 zł. w sumie do dyspozycji mamy 2 281 359,00 zł. Wydatki do 
poniesienia w najbliższych dniach na 972 000,00 zł. Są to rachunki za usługi i zakupy na 
65 211,00 zł, raty kredytu plus odsetki 99 000,00 zł, wynagrodzenia nauczycieli 430 000,00 
zł, i wynagrodzenia pracowników Urzędu Gminy 377 000,00 zł.  
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/ 
/aktualna sytuacja finansowa Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/  
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad. 3.  
Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił realizację uchwał Rady Gminy   
w okresie między sesjami.  
/sprawozdanie z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad.4. 
Interpelacje Radnych.  
Pan Grzegorz Hejno zapytał czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
Interpelację zgłosił Radny Piotr Szewczykowski. 
Interpelacja dotyczy uwzględnienia skargi Stowarzyszenia na Rzecz Mieszkańców Gminy 
Darłowo i uchylenia decyzji Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Koszalinie oraz 
poprzedzającą ją decyzję Wójta Gminy Darłowo nr 4/2014 z dnia 30 maja 2014 roku                          
o środowiskowych uwarunkowaniach przedsięwzięcia polegającego na budowie przez 
Gorzyca Wind Invest Sp. z o. o. w Warszawie kolejnych sześciu turbin wiatrowych w obrębie 
Jeżyczki, Dobiesław i Boryszewo na działkach nr 200/4, 165/2 obręb Jeżyczki, działkach nr 
427/3 i 410/2 obręb Dobiesław i działkach nr 134/1 i 139/1 obręb Boryszewo na mocy 
wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie sygn. akt II SA/Sz 1030/14 z 
dnia 23 kwietnia 2015 roku.  
/kopia interpelacji Radnego Piotra Szewczykowskiego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/ 
Innych interpelacji na sesji nikt nie złożył.  
Na tym punkt zakończono.  



Strona 9 z 29 
 

Ad. 5.  
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski  zgłoszone na V Sesji Rady Gminy Darłowo oraz   
w okresie między sesjami.  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że na wnioski i interpelacje 
zostały udzielone dzisiaj odpowiedzi pisemne z wyjątkiem interpelacji Radnego Dariusza 
Bańczewskiego, na którą odpowiedź dopiero zostanie udzielona.   
/Odpowiedzi na interpelacje stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad. 6.  
Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  
 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił sprawozdanie                       
z  działalności w okresie między sesjami.  
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad. 7.  
TRYBUNA OBYWATELSKA. 
 
W tym punkcie głos zabrali: 
 Pan Kazimierz Grzybak – mówca pogratulował nowo wybranym sołtysom i zachęcił 
do budowania atmosfery zaufania i współpracy. Mówca poinformował sołtysów o tym, że                  
w posiedzeniach Rady Sołeckiej mogą uczestniczyć wszyscy mieszkańcy sołectwa, którzy 
powinni być w odpowiednim terminie o tym poinformowani. Poza tym Pan Kazimierz 
Grzybak wyraził stanowczy sprzeciw do takiej sesji jaka jest zorganizowana dzisiaj, gdzie do 
porządku obrad dokłada się kilkanaście dodatkowych projektów uchwał. Mówca powiedział, 
że wyraża nadzieję na lepszą organizację sesji, a ponadto poinformował Pana Wójta o tym, że 
będzie uczestniczył na każdej sesji jako były sołtys i jednocześnie Prezes Klubu 
Wiekowianka Wiekowo. Pan Kazimierz Grzybak kończąc wypowiedź prosił, aby jego słowa 
krytyki przyjąć jako życzliwą podpowiedź, aby wspólnie budować pozytywne relacje, bo jego 
zdaniem wtedy można coś zrobić.  

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz – zauważyła, że Pan Wójt w swoim 
sprawozdaniu z działalności nie wymienił trzech spotkań ze Stowarzyszeniem na rzecz 
Mieszkańców Gminy Darłowo.  

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przeprosił panią Grażynę 
Marcinkowską-Hryckiewicz, za to, że nie wymienił, chociaż ma to zapisane w swoim 
sprawozdaniu.  

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz – następnie powiedziała do Pana Wójta, 
że Pan Wójt stwarza służebność drogi na wykorzystanie dróg dla inwestora. Mówczyni 
poruszyła temat elektrowni wiatrowych na terenie Gminy Darłowo. Mówczyni powiedziała, 
że inwestor buduje bezprawnie i wszystko wymusza a wszyscy podpisują. Pani Grażyna 
Marcinkowska-Hryckiewicz przypomniała, że składała skargę na Wójta Gminy Darłowo, 
którą to Radni minionej Kadencji rozpatrzyli jednogłośnie jako bezzasadną. Mówczyni pytała 
jak to możliwe, że Radni tak jednogłośnie głosują. Mówczyni podkreśliła, że Gmina to nie 
tylko rada i Wójt, ale przede wszystkim jej mieszkańcy, obywatele.  Pani Grażyna 
Marcinkowska-Hryckiewicz kontynuując sprawę dotyczącą elektrowni wiatrowych 
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powiedziała, że ludzie tu znoszą to piekło a pieniądze bierze inwestor zza oceanu. Mówczyni 
pytała czy to jest prawidłowe i czy na to mamy się zgadzać. Mówczyni powiedziała, że będą 
zaskarżone kolejne uchwały dopóki sąd nie rozstrzygnie tego wszystkiego po kolei. 
Mówczyni zwróciła się z prośbą do Rady, aby radni świadomie głosowali i wcześniej 
zapoznawali się z materiałami. Mówczyni powiedziała, że jeśli rada nie ma tych materiałów, 
to ona zobowiązuje się te materiały dostarczyć dla każdego radnego komplet dokumentów 
tego co działo się do tej pory. Na zakończenie Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz 
poruszyła temat raportów środowiskowych.  

Pan Kazimierz Cybulski Sołtys Sołectwa Jeżyczki poruszył również temat 
wiatraków. Pan Sołtys zwrócił uwagę, że pomimo wyroku sądu na terenie sołectwa są 
wzmożone prace, gdzie przy tym wycina się drzewa, aby inwestorzy mogli dojechać. Mówca 
powiedział, że dowiedział się o tym, że inwestorzy mają jeszcze zieloną łączkę, na której 
mają postawić jeszcze trzy albo cztery transformatory. Pan Kazimierz Cybulski powiedział, 
że po postawieniu tych transformatorów nie wyobraża sobie tam życia.  

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował, że 
złożona przez Pana Radnego interpelacja zostanie przekazana niezwłocznie do Pana Wójta.  

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że przy udzieleniu 
odpowiedzi musi być najpierw wyrok sądu.  

Pni Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz powiedziała, że inwestor czuje się 
bezkarny i chce za wszelką cenę tę inwestycję ukończyć. Mówczynie powiedziała, że jeżeli 
pozwoli się na postawienie tych kolejnych pięciu wiatraków to nasuwa się pytanie:  Kto je 
później rozbierze? Mówczyni zapytała czy możliwe  jest aby sąd to uchylił? Pani Grażyna 
Marcinkowska-Hryckiewicz podczas dzisiejszej sesji w tym momencie zwróciła się z prośbą 
do obecnego na sesji Pana Piotra Zientarskiego Senatora Rzeczypospolitej Polskiej o to, aby 
wstawił się za ludźmi, żeby te wiatraki były budowane prawnie, żeby stawiane były                        
w bezpiecznych odległościach dla ludzi, dla zwierząt i dla przyrody, a nie, żeby napychać 
kieszenie inwestorowi. Mówczyni powiedziała, że to wszystko jest bezprawnie, że nie było 
żadnych konsultacji społecznych zatem to wszystko to jedno wielkie oszustwo. Pani Grażyna 
Marcinkowska-Hryckiewicz powiedziała, że nikt się za ludźmi nie wstawia, a ludzie cierpią, 
cierpi turystyka. Mówczyni zapytała w jakim państwie żyjemy, skoro nie respektuje się nawet 
wyroków sadu najwyższego, gdzie urzędnik nie uchyla pozwolenia na budowę, gdzie 
dokumenty są nieważne, ponieważ sąd te dokumenty unieważnił.  

 
(Radny Michał Górski wyszedł z sali obrad) 
 
Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej powiedział, że jest 

prawnikiem, w związku z czym waży słowa, a ponieważ nie zna sprawy, wobec czego nie 
przesądza. Pan Senator poinformował, że sprawami środowiska zajmuje się bliżej Poseł 
Gawłowski. Chociaż Poseł Gawłowski zajmuje się środowiskiem, to nie znaczy, że Senatora 
nie interesują sprawy mieszkańców naszej Gminy. Pan Senator powiedział, że jego obecność 
tu na sesji świadczy o tym, że interesują go sprawy mieszkańców. Pan Senator powiedział, że 
oczywiście budował Państwo Prawa, ale musimy zacząć od tego, że musimy patrzeć na 
kompetencje poszczególnych organów a także na etap postępowania w danym momencie. Pan 
Senator zauważył, że tu na sesji jest atak na Pana Wójta, dlatego też wytłumaczył 
słuchaczom, że w momencie kiedy budowa nie jest wstrzymana, to z punktu widzenia 
formalno-prawnego działa legalnie, bo ma zgodę.     

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz wchodząc w słowo zapytała co w takim 
razie Pan Wójt robi?  
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 Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej odpowiedział, że Pan Wójt 
niema takiego prawa, bo gdyby Pan Wójt w tej chwili wszedł w sytuację tego rodzaju, że  
wstrzymałby, to narażałby się na wielomilionowe odszkodowanie.  

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz zapytała o nasze życie. 
Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej powiedział, że są 

poszczególne etapy zanim dojdzie do zezwolenia na budowę. Pan Senator powiedział, że zna 
wiele wyroków, gdzie sąd jeśli uzna, że prawo rażąco zostało naruszone to nie tylko 
wstrzymuje, ale są też nakazy rozbiórek. Pan Senator powiedział, że nie mówi tu o tej 
konkretnej rzeczy, ale o działaniu zgodnie z prawem. Pan Senator powiedział, że nie zna tego 
wyroku, ale jeśli nie ma wstrzymania, jeśli byłoby wstrzymanie to też adresatem nie jest Pan 
Wójt.  

 
(Radny Michał Górski wszedł na salę obrad) 
 
(Radny Antoni Szynkowski wyszedł z sali obrad) 
 
Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej powiedział, że chodzi o to, 

żebyśmy kierowali pretensje do poszczególnych organów. Pan Senator powiedział, że trzeba 
też wracać do kwestii opinii środowiskowych. Mówca powiedział, że taką opinie też ktoś 
musiał wydać.  

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz powiedziała, że decyzję środowiskową 
wydaje Pan Wójt.  

 
(Radny Antoni Szynkowski wszedł na salę obrad) 
 
Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej powiedział, że tak wydaje 

Pan Wójt, ale na podstawie opinii, którą wydają fachowcy. Ci fachowcy odpowiadają za treść, 
bo to nie jest tak, że ktoś sobie napisze obojętnie co. Pan Senator powiedział, że trzeba działać 
prawnie, to znaczy kierować na danym etapie, i wykorzystać wszystkie środki na danym 
etapie postępowania. Pan Senator powiedział, że nie można powiedzieć, że ówczesna Rada 
była ubezwłasnowolniona, gdy głosowała. Pan Senator powiedział, że trzeba mówić o tym, co 
się dzieje na dzień dzisiejszy i nie można mówić, że pan Wójt toleruje bezprawie.  

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz powiedziała, że nowy Wójt jeszcze nie 
maił czasu, żeby działać.  

Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej powiedział, że zmienia się 
prawo i wkrótce będą wydawane wyroki kształtujące, czyli sąd będzie nakazywał organowi 
tak a tak załatwić sprawę. Do tego także kary będą. Mówca powiedział, że teraz jest zbyt małe 
działanie sądów, bo tylko kasacyjne a nie kształtujące. Pan Senator powiedział, że tu mamy 
już realnie zupełnie inną perspektywę prawną i nie będzie już takiej sytuacji, żeby wojewoda, 
czy minister nie respektował orzeczeń sądu administracyjnego. Pan Senator powiedział, że 
wszyscy powinniśmy się szanować i wspólnie szukać jakiś optymalnych rozwiązań, a nie                   
w sposób uproszczony atakować Pana Wójta.  

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz powiedziała, że to co wcześniej 
powiedziała, nie dotyczy Pana Wójta obecnego, który dopiero zaczął kadencję, bo przez 
szesnaście lat rządził inny Wójt. Mówczyni powiedziała, że teraz nowy wójt te sprawy musi 
wyprowadzić.  

Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej powiedział, że też to wie, 
bo nie jest od wczoraj.  

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz powiedziała, że nowy wójt jeszcze 
niemiał czasu na zajęcie się tymi sprawami.  
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Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej powiedział, że nawet, 
gdyby nowy wójt miał czas, to on i tak nie ma kompetencji do załatwienia tych spraw.  

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz powiedziała, że nowy wójt ma 
kompetencje, zwracając uwagę i pisząc do starosty, bo to się dzieje na terenie wójta.  

Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej powiedział, że to nie jest 
tak, bo inwestor ma pozwolenie na budowę. 

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz zapytała Pana Senatora dlaczego po 
wyroku prace trwały do ciemnej nocy i dlaczego inwestorowi tak się teraz spieszy, że buduje 
z podwójną siłą?  

Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej powiedział, że jeśli 
inwestor działałby bezprawnie to rozbierze.  

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz powiedziała, że wiatrak stoi na 
bezprawnym i nikt nie działa, bo administracja się chowa. Mówczyni powiedziała, że dla 
ludzi drzwi są zamknięte, a administracja robi to co chce i dlatego jedyna nadzieja jest                        
w sądzie.  

Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej powiedział, że trzeba 
znaleźć złoty środek, bo oczywiście dobro mieszkańców jest podstawową rzeczą. Pan Senator 
powiedział, że wiatraki powstają i będą powstawać bo musimy szukać nowych źródeł energii. 
Pan Senator powiedział, że nie mówi, o tym, że tutaj. Pan Senator powiedział, że wiatrak 
przynosi też korzyści nie tylko dla inwestora, ale i też dla Gminy.   

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz powiedziała, że przecież to z dnia na 
dzień może się zmienić i gmina może dostać „figę z makiem”.  

Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej powiedział, że ta dyskusja 
zdominowała a on chciał tylko odpowiedzieć prawnie. Mówca powiedział, ze musimy działać 
prawnie i argumentów prawnych używać.  

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że trzeba 
znaleźć wspólne rozwiązanie.  

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział do Pni Grażyny 
Marcinkowskiej-Hryckiewicz, że nie jeden raz wspólnie rozmawiali, że w jakiś sposób chcą 
wspólnie ograniczyć powstawanie tych farm wiatrowych i to jest tym celem. Pan Wójt 
powiedział, że zdaje sobie sprawę, że niektóre decyzje poprzednie do planu będą miały 
konsekwencje na długą przyszłość i nie wszystko do końca było przemyślane i nie wszystko 
do końca da się cofnąć. Pan Wójt powiedział, że rozmawiał z radnymi o tym, że właśnie chcą 
to ograniczyć. Pan Wójt powiedział, że pierwszym sposobem jakim może to ograniczyć to są 
decyzje środowiskowe. Pan Wójt powiedział, że na dzień dzisiejszy żadna decyzja 
środowiskowa nie toczy się tu postępowaniem w Urzędzie. Pan Wójt powiedział, że jeżeli 
będzie się toczyła i gdy chociaż jedna opinia będzie negatywna, to jako Wójt takiej decyzji 
pozytywnie nie podpisze. Pan Wójt powiedział, że też widzi, że mamy tych wiatraków 
wystarczająco i niektóre są za blisko. Pan Wójt powiedział, że są wyroki sądu w biegu i nie 
mogą zablokować. Pan Wójt powiedział, że dzisiaj nie zna tego wyroku sądu ani nie ma 
narzędzi bo od tego są inne instytucje. Pan Wójt zapewniał, że zarówno on jak i radni chcą 
ograniczyć powstawanie nowych wiatraków, ale póki plan, który jest i obowiązuje (RO-2) na 
Dobiesławiu i Jeżyczkach, gdzie nie wymagają takiego planu jak na Starym Jarosławiu, gdzie 
są miejscowe działki, – to tam, gdzie znajdą działki i będą mieli pozytywną jeszcze do tego 
decyzje środowiskową, to mają prawo postawić wiatrak. Pan Wójt powiedział, że nie wie ile 
lat mieszka tu Pan Kazimierz Cybulski, ale szkoda, że akurat na etapie byłego powstawania 
planu nie wnosił zastrzeżeń. Pan Wójt powiedział, że można jechać do Sławna i zgłosić swoje 
sugestie do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego.  
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Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz powiedziała, że Powiatowy Inspektor 
Nadzoru Budowlanego mówi, że absolutnie wszystko to nie jest w kompetencji Inspektora 
Nadzoru Budowlanego. Mówczyni powiedziała, że dotyczy to Wójta i Starosty tylko.  

Pani Małgorzata Żugaj Sołtys Sołectwa Wicie odnosząc się do wypowiedzi 
przedmówców powiedziała, że uważa iż na tym poziomie gminnym nie jest to taka niemoc 
zupełna. Pani Sołtys powiedziała, że nie bardzo rozumie, że rada Gminy uchwaliła uchwałę, 
która nakazuje albo zobowiązuje stawianie elektrowni wiatrowych w odległości takiej                         
a takiej. Pani Sołtys powiedziała, że poprzednia uchwała mówiła o odległości 400 metrów od 
granic zabudowy. Pani Małgorzata Żugaj powiedziała, że przepisy prawa co do farm 
wiatrowych są nieprecyzyjne i nie ma co do tego wątpliwości. Mówczyni powiedziała, że                  
z jednej strony moglibyśmy mieć teraz pretensje do ustawodawcy dlaczego nas nie chroni 
odległością, ale z drugiej strony ustawodawca może pytać dlaczego ma narzucać tą odległość. 
mówczyni zapytała kto może bardziej dbać o interes mieszkańców jak sami mieszkańcy i ich 
reprezentanci wybrali. Pani Małgorzata Żugaj powiedziała, iż uważa, że Rada Gminy 
powinna pochylić się nad tym, żeby ewentualnie uchwalić taką uchwałę, która tę odległość po 
oczywiście konsultacjach społecznych wydłuży, bo 400 m to jest nic. Mówczyni powiedziała, 
że to będzie uchwała na przyszłość. 

Wracając do spraw wiejskich Pani Sołtys Wicia porosiła o interwencję w sprawie 
przekopu Jezioro Kopań i Morze. Pani Sołtys powiedziała, że lustro Jeziora jest na bardzo 
wysokim poziomie mimo, że mają suszę. Mówczyni powiedziała, że zwykle dwa trzy razy do 
roku kanał, który łączy Jezioro Kopań z Morzem był pogłębiany, co powodowała 
wyrównywaniem poziomu. Jeżeli lustro wód Jeziora będzie zbyt wysokie i nastąpią teraz 
opady, to mieszkańcy będą mieli podtopienia. Pani Sołtys prosiła o rozpatrzenie tego 
problemu mieszkańców. Ponadto Pani Sołtys przedstawiła wnioski sołectwa.  

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że mamy 
31 sołtysów i gdyby każdy zaczął czytać wnioski w trybunie na sesji to zajęłoby to wszystko 
trzy dni, dlatego bardzo prosi aby pani Sołtys wszystkie wnioski w formie pisemnej złożyła    
w Biurze Rady, skąd będą po rejestracji przekazywane do wójta. Pan Przewodniczący 
grzecznie prosił, aby mówczyni uszanowała czas wszystkich tu obecnych sołtysów i innych 
osób obecnych.  

Pani Małgorzata Żugaj Sołtys Sołectwa Wicie podziękowała za postawę Rady 
Gminy, ponieważ bardzo jej się to podoba jako sołtysowi, że Radni wyjeżdżają w teren. 
Mówczyni powiedziała, że zupełnie inaczej się rozmawia z radnymi, jak są w terenie. 
Mówczyni powiedziała, że jest to bardzo dobry zwyczaj. Pani Sołtys podziękowała również 
panu Wójtowi za zaangażowanie w sprawę podniesienia jakości rekultywacji plaży                          
w miejscowości Wicie. Mówczyni powiedziała, że jest to bardzo dobry zwyczaj. 

 Pan Piotr Zientarski Senator Rzeczypospolitej Polskiej powiedział, że                         
z ciekawością słucha tych problemów i widzi, że to wszystko świadczy o tym, że to 
posiedzenie Rady Gminy jest żywe, autentyczne i spontaniczne. Pan Senator powiedział, że 
bardzo się z tego cieszy i podkreślił, że ta aktywność musi być na określonym etapie, czyli na 
etapie prawnym, możliwości, opinii środowiskowych. Pan Senator powiedział, do Pani 
Grażyny Marcinkowskiej-Hryckiewicz, że to jest określony etap i jeśli to już przejdzie, no to 
trudno i to świadczy, że samorząd już jako całość nie zadziałał. Pan Senator powiedział, że to 
nie jest tylko weryfikacja co cztery lata, ale tak bywa, że jest przez wiele lat i to jest 
demokracja, jest większość. Pan Senator powiedział, że być może taka postawa była 
akceptowana. Pan Senator życzył, aby prawdziwa demokracja na przyszłość przynosiła 
Gminie Darłowo pozytywne efekty.  

Na sali obrad rozległy się oklaski.  
 
(Pan Senator podziękował i opuścił obrady Rady Gminy Darłowo) 
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Pani Krystyna Krassowska Sołtys Sołectwa Dobiesław korzystając z okazji, że to 

jest taka trochę uroczysta sesja dzisiaj, bo jest oficjalne przedstawienie sołtysów i są życzenia 
dla nowych sołtysów, powiedziała, że jest nowym sołtysem i niedoświadczonym, ale ten 
krótki okres od wyboru do dnia dzisiejszego pozwolił jej się zorientować, że jest to praca na 
samym dole – wielogodzinna praca z ludźmi. Mówczyni powiedziała, że problemy zaczynają 
się od momentu wyjścia do sklepu i nie kończą się aż do późnego wieczora. Mówczyni 
powiedziała, że sołtysi są taką gałązką, jakby pomocniczym rękawem radnych i dla Gminy. 
Dlatego Pani Sołtys podziękowała za ciepłe przyjęcie Sołtysów i życzyła sobie, wójtowi                    
i Radzie dobrej współpracy polegającej na zrozumieniu, na wzajemnym poszanowaniu się, 
żeby ta praca znalazła odzwierciedlenie w uchwałach, aby swoim działaniem mogli 
spowodować, że nasza Gmina i nasze wioski będą co raz ładniejsze.  

Odnosząc się do ostrej dyskusji, która miała miejsce dzisiaj na temat wiatraków 
Mówczyni powiedziała, że być może jest odmieńcem, ale uważa, że naturalne pozyskiwanie 
energii odnawialnej jest chyba zdrowsze niż energia atomowa. Mówczyni powiedziała, że 
nigdy nie jest tak, że będą wszyscy zadowoleni. Pani Sołtys powiedziała, że w Dobiesławiu 
jest tych wiatraków naprawdę bardzo dużo i wcale nie są mieszkańcy z tego powodu 
szczęśliwi, niemniej jednak uważa, że przynajmniej powinno się dążyć do tego, że te 
pieniądze, które uzyskuje się z budowy tych wiatraków, żeby przeznaczane były na rozwój 
naszych sołectw, na infrastrukturę związaną z budową dróg i melioracją. Mówczyni zwróciła 
się do obecnego na dzisiejszej sesji Pana Szymona Krawczuka Radnego Powiatowego o 
monitorowanie sprawy naprawy drogi powiatowej w Dibiesławiu. Pani Sołtys powiedziała, że 
ta droga została nazwana autostradą do nieba zwłaszcza podczas deszczu.  

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że Pan 
Szymon Krawczuk pełni dyżur w Gminie Darłowo w każdy trzeci piątek wraz                                   
z Przewodniczącym Rady Gminy.  

Pan Szymon Krawczyk Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Sławnie 
powiedział, że kwestia naprawy dróg powiatowych w Gminie Darłowo ruszy zaraz po 
weekendzie majowym i w pierwszej kolejności będzie robiona droga powiatowa Sulimice-
Kowalewice, potem będzie też robiony Dobiesław.  

Pan Andrzej Krawczyk Mieszkaniec Gminy Darłowo powiedział, że Pan Grzybak 
powiedział, że należy do tych ludzi, którzy interesują się tym, co dzieje się w Gminie. Mówca 
powiedział, że podobały mu się słowa Pana Grzybaka, bo chodzi o to, by się nie działo                        
w Gminie jak za panowania poprzednika, bo wiemy jak były załatwiane sprawy i jak ludzi 
traktowano. Pan Krawczyk powiedział, że Władze Gminy wszelkie uwagi traktowały jako 
pomocną dłoń, bo społeczeństwo wyciąga do nich rękę i chce to wszystko naprawić. Mówca 
powiedział, że Pani Marcinkowska, która wskazała w jaki sposób działa ten moloch, którym 
jest inwestor, jak on robi, który decyduje gdzie wybiera tereny, który wpływa na te wszystkie 
opinie, bo to on za to płaci. Mówca powiedział, że te procedury, które są tworzone, to nie są 
dla ludzi, tylko dla tych inwestorów. Mówca zwrócił poruszył także temat pasa chronionego.  

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powtórzył, że wnioski 
się składa do Biura Rady. Odnośnie wiatraków Pan Przewodniczący powiedział, że trzech 
radnych w tym także on złożyli interpelację o to, żeby te wiatraki stały od granicy działek 
budowlanych w odległości minimum dziesięciokrotności, co daje mniej więcej półtora 
kilometra. Pan Przewodniczący powiedział, że będzie to omawiane na komisjach                                
i najprawdopodobniej skończy się to tym, że będzie to piętnastokrotność wysokości wiatraka.  

Pan Kazimierz Cybulski Sołtys Sołectwa Jeżyczki powiedział, że te wiatraki mu nie 
przeszkadzają, ale ta trafostacja, która zbiera całą energię to jest całym sercem tego zła. 
Mówca powiedział, że jeszcze te transformatory, które są da radę jakoś znieść, ale jak się 
podłączy jeszcze budowę Gorzycy i dostawi dwa albo cztery transformatory, to jest to 
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stawianiem niektórym obywatelom krematorium. Pan Kazimierz Cybulski powiedział, że 
mówi tu o polu elektromagnetycznym oraz o fali o wysokiej i niskiej częstotliwości, która 
niszczy człowieka. Mówca powiedział, że był na konferencji, gdzie profesorowie                              
i doktorowie powiedzieli, że wiatrak w odległości 550 metrów tak samo szkodzi zwierzętom, 
bo były przeprowadzane w Bydgoszczy. Powstaje pytanie jak taki wiatrak niszczy człowieka. 
Pan Kazimierz powiedział, że skoro przy tej trafostacji jeszcze ma być postawiona największa 
turbina, to 3,5 mega i jeszcze dostawionych cztery czy sześć transformatorów, przy czym 
każdy z nich ma sto ton i tak sobie huczy, to trzeba to wziąć pod uwagę i zwołać jakąś 
komisję, aby przyszła to sprawdzić i zapoznać się z dokumentacją, co oni tam chcą zrobić. 
Pan Kazimierz Cybulski powiedział, że już po prostu tam traci zdrowie i traci moc. Mówca 
powiedział, że ostatnio dowiedział się, że ma już podwyższone ciśnienie, a na konferencji 
dowiedział się, że to już jest wpływ tego. Poza tym ma obniżony poziom hemoglobiny we 
krwi, gdzie od lat regularnie jest badany i zawsze hemoglobina była w normie.  

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz zapytała, czy toczy się jakieś 
postępowanie w sprawie Cisowa.  

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo odpowiedział, że nie toczy się 
obecnie żadne postępowanie.  

 
 (Radny Waldemar Bonk wyszedł z sali obrad)  
 
Pan Kazimierz Grzybak Mieszkaniec Gminy Darłowo w powyższym temacie 

powiedział, że to jest naprawdę problem, który w przyszłości może zdominować główne tutaj 
debaty tego naszego tutaj życia społeczno-gospodarczego. Mówca powiedział, że my w tej 
chwili doświadczamy tego, co gdzieś tam na papierze było zapisane. Mówca powiedział, że 
trzy miejscowości są tak obstawione wiatrakami, jak gdyby ktoś robił to specjalnie. Te 
wiatraki nie stoją z jednej strony, ale z każdej strony. Problem będzie narastał. Pan Kazimierz 
Grzybak powiedział o swoim samopoczuciu oraz o tym jakie dźwięki docierają do ludzkiego 
uszu. Mówca powiedział do Pana Wójta, że te firmy wiatrakowe mają przygotowane 
pozwolenia na budowę na następne dziesięć lat. Mówca powiedział, że nawet jak gmina 
zmieni ten plan, to wszystkie pozwolenia, które oni mają będą zgodne z obowiązującym 
planem, a na tym planie jest 400 metrów. Pan Kazimierz Grzybak zapytał od którego miejsca 
liczy się te 400 metrów?  

 
(Radny Waldemar Bonk wszedł na salę obrad) 
 
Pan Kazimierz Grzybak Mieszkaniec Gminy Darłowo zapytał, czy śmigło, które 

ma 50 metrów długości i akurat jest ustawione w kierunku jego okna, czy ono liczy się, czy 
nie liczy? Mówca powiedział, że oni tego nie wiedzą. Poza tym zadał pytanie, czy liczy się do 
granicy jego działki czy do jego okna. Tego też nie wiedzą. Pan Kazimierz Grzybak 
powiedział, że z tego co wie, to inwestorzy są przygotowani na to, że nawet jak wójt powie, 
że mamy już dość tych wiatraków, to my w tej chwili, przy tych zapisach w planie nie są to 
nie jesteśmy w stanie nic zrobić. Pan Kazimierz Grzybak powiedział, że tam działa system 
taki, że we władzach tych, które zajmują się wiatrakami znajdują się sami byli ministrowie, 
posłowie, senatorowie. Pan Kazimierz Grzybak powiedział, że generalnie nie jest przeciwny 
wiatrakom, tylko tak jak Pani Sołtys z Dobiesławia powiedziała, jeśli są one w rozsądnych 
bezpiecznych terenach. Pan Kazimierz Grzybak powiedział, że jak jeździ na zawody sportowe 
po całym województwie na zawody sportowe, i widzi tereny, gdzie nie ma zabudowań, nie 
ma lasu i nie ma wiatraków, a tutaj są tam, gdzie zabudowania. Mówca powiedział, że teraz 
doszła miejscowość Karwice, dojdzie Gorzyca i Malechowo, a dla naszego terenu to jest 
koszmar. Poza tym Niemcy przyjeżdżający tu do nas wypowiadają się, że po pięciu latach 
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zaczyna się odczuwać problemy, a po dziesięciu niektórzy będą musieli wyjechać bo 
psychicznie nie wytrzymają.  

Pani Krystyna Krakowiak Sołtys Sołectwa Cisowo zaproponowała, aby 
zorganizować osobne spotkanie dla Pana Grzybaka poświecone teoriom wpływu wiatraków 
na zdrowie człowieka. Mówczyni powiedziała, abyśmy zajęli się naprawdę tym, co jest 
potrzebne i byśmy szanowali się nawzajem i cenili swój czas, a na takie dyskusje poparte 
odpowiednią literaturą zaprasza w inne miejsce.  

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że przywitaliśmy tu 
sołtysów a jednocześnie chciałby wspomnieć o obywatelskiej postawie Pana Radnego 
Moskwy, który był w pościgu za pijanym kierowcą i złapał go.  

Na sali obrad rozległy się oklaski.  
Pan Radny Wiesław Moskwa powiedział skromnie, że to nie chodzi o to, że wielki 

bohater, ale sytuacja była taka dramatyczna, że dzisiaj mogłoby już go nie być, gdyż 
brakowało milimetrów, żeby się czołowo zderzyli. Mówca powiedział, że początkowo myślał, 
że tamten kierowca mógł zasłabnąć za kierownicą, bo są różne sytuacje, ale zaczął uciekać                
i w rezultacie udało się go złapać. Po przybyciu Policji okazało się, że niebezpieczny 
kierowca miał 2,5 promila alkoholu.  

Pan Przewodniczący podziękował i pogratulował Radnemu Wiesławowi Moskwie.  
Na sali obrad ponownie rozległy się oklaski.   
Pan Kazimierz Grzybak Mieszkaniec Gminy Darłowo powiedział do Pani Sołtys                  

z Cisowa, że musi się Pani Sołtys przyzwyczaić, że będąc tu na sesjach będzie tez pani 
musiała wysłuchiwać również zdania, z którym się pani nie zgadza, a dobry zwyczaj 
demokracji jest taki, że jak komuś coś się nie podoba to z tej sali może wyjść.  

Pani Krystyna Krakowiak Sołtys Sołectwa Cisowo powiedziała, że to nie chodzi              
o to, czy się jej podoba czy nie podoba, bo liczy się ze daniem Pana Grzybaka, ale prosi aby 
skupić się na tym, co trzeba. Mówczyni powiedziała, że w tym temacie można zwołać 
konferencję naukową czy zorganizować inne spotkanie a nie w trakcie sesji.  

Pan Mieczysław Wrona Sołtys Nowego Jarosławia powiedział, że to co słychać na 
sesjach to tylko wiatraki, a przecież sesja jest dla wszystkich, a nie tylko dla dwóch lub trzech 
osób, którzy tylko o wiatrakach. Pan Sołtys zwrócił uwagę na to, że niektórzy już sobie 
poszli, bo wiadomo która godzina jest, dlatego trzeba dać tez innym możliwość zabrania 
głosu.  

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz powiedziała, że jest bardzo rzadko na 
sesji i uważa, że sprawa wiatraków jak je tu nie ma ona często tak nie gości. Mówczyni 
powiedziała, że nie wie dlaczego niektórych tutaj to tak bardzo drażni, bo to jest sprawa 
całego społeczeństwa, i sprawa jest ponad wszystko jako jedna z najważniejszych.  

Na tym punkt zakończono.  
 
Pan Przewodniczący ogłosił piętnastominutową przerwę.  
Po przerwie kworum wynosiło 14 Radnych.  
Nieobecny był nadal Radny Robert Ciszek.  

 
 

 
Ad.8.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 
Środkowopomorska Grupa Działania. Druk Nr 1/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Środkowopomorska Grupa Działania stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Środkowopomorska Grupa 
Działania. 
/Uchwała Nr VIII.52.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 
Środkowopomorska Grupa działania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Pani Grażyna Marcinkowska-Hryckiewicz powiedziała, że pan Wójt nadal nie 
odpowiedział na jej pytanie. Czy odpowie teraz czy na piśmie. Dlaczego Pan Wójt podpisał 
umowę na dzierżawę dróg, kiedy decyzja środowiskowa była skarżona.  

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że na sesji będzie jeszcze punkt w sprawie 
wolnych wniosków i zapytań, w którym będzie można uzasadnić.   

Pan Wójt odpowiedział, że odpowie w formie pisemnej.  
/Odpowiedź z dnia 30 kwietnia 2015 roku znak: ZWG.0003.1.2015 w sprawie wystąpienia pani Grażyny 
Marcinkowkiej-Hryckiewicz na dzisiejszej sesji stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Ad.9.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sławieńskiemu z przeznaczeniem na pokrycie kosztów współpracy i współdziałania 
Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Sławnie. Druk Nr 2/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sławieńskiemu z przeznaczeniem na 
pokrycie kosztów współpracy i współdziałania Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Sławnie 
stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
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Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sławieńskiemu z 
przeznaczeniem na pokrycie kosztów współpracy i współdziałania Powiatowego 
Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Sławnie. 
/Uchwała Nr VIII.53.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sławieńskiemu z przeznaczeniem na pokrycie kosztów współpracy i współdziałania Powiatowego Inspektoratu 
Nadzoru Budowlanego w Sławnie stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.10.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 
rok. Druk Nr 3/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 rok stanowi załącznik nr 18 do 
niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
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14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 rok. 
/Uchwała Nr VIII.54.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2015 rok 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.11.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr IX/107/92 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 8 maja 1992 roku w sprawie ustalenia opłat za dzierżawę gruntów 
stanowiących własność Gminy Darłowo przeznaczonych na cele rolne. Druk Nr 5/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr IX/107/92 Rady Gminy Darłowo z dnia 8 maja 1992 roku w 
sprawie ustalenia opłat za dzierżawę gruntów stanowiących własność Gminy Darłowo przeznaczonych na cele 
rolne stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że w zarządzeniu, które dzisiaj podpisze stawki będą 
większe, ale jednak nie tak wysokie jak w innych samorządach. Są u nas i tak praktycznie                  
o połowę niższe.  
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie uchylenia uchwały nr IX/107/92 Rady Gminy Darłowo z dnia 
8 maja 1992 roku w sprawie ustalenia opłat za dzierżawę gruntów stanowiących 
własność Gminy Darłowo przeznaczonych na cele rolne. 
/Uchwała Nr VIII.55.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchylenia uchwały nr IX/107/92 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 8 maja 1992 roku w sprawie ustalenia opłat za dzierżawę gruntów stanowiących własność 
Gminy Darłowo przeznaczonych na cele rolne stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad.12.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr VI/65/2007 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 27 kwietnia 2007 roku w sprawie sprzedaży na własność 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo.  
(dot. działki nr 87/6 w obrębie Barzowice) Druk Nr 6/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr VI/65/2007 Rady Gminy Darłowo z dnia 27 kwietnia 2007 
roku w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 22 do 
niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie uchylenia uchwały nr VI/65/2007 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 27 kwietnia 2007 roku w sprawie sprzedaży na własność nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 
/Uchwała Nr VIII.56.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchylenia uchwały nr VI/65/2007 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 27 kwietnia 2007 roku w sprawie sprzedaży na własność nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.13.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości.  
(dot. części niezabudowanej działki nr 124/37 w obrębie Wicie) Druk Nr 7/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości. 
/Uchwała Nr VIII.57.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 25 do 
niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.14.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości.  
(dot. nieruchomości nr 136/2 w obrębie Boryszewo) Druk Nr 8/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości. 
/Uchwała Nr VIII.58.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 27 do 
niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad.15.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości.  
(dot. nieruchomości nr 15/2 w obrębie Dąbki) Druk Nr 9/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. Pan Wójt powiedział, że Gmina Darłowo wystąpiła do Ośrodka 
wczasowego Susmed o nabycie części działki i jest już zgoda przedsiębiorstwa Susmed na to, 
żeby Gminie odsprzedać ten kawałek działki. Teren ten jest potrzebny w celu poszerzenia 
zawężonej drogi, żeby nie było takich „kiszek” i ciasnych kątów, aby samochody mogły 
swobodnie przejechać.  
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrał Radny Michał Górski, który powiedział, że jest to niezmiernie ważna 
uchwała. Pan Radny zapytał Pana Wójta, czy zmiana ogrodzenia będzie dopiero, gdy będzie 
ruszała inwestycja, czyli w momencie jak Gmina przejmie tą działkę, to dalej bedzi ona 
zagrodzona?  
Pan Wójt odpowiedział, że Ośrodek Susmed we własnym zakresie będzie zmieniał 
ogrodzenie i przymierza się do tego, aby wykonać to po podziale geodezyjnym i postawi już 
ogrodzenie w prawidłowym miejscu.  
Radny Michał Górski zapytał czy będzie to przed wykonaną inwestycją gminną? 
Pan Wójt odpowiedział, że ciężko to tak powiedzieć, bo i tak teraz to nic nie zmieni, no bo 
tam jest skarpa, wiec i tak samochody by nie mogły jeździć obecnie.    
Na tym dyskusję zakończono.   
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości. 
/Uchwała Nr VIII.59.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 29 do 
niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad.16.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. (dot. nieruchomości nr 430/2 w obrębie Wiekowice)  
Druk Nr 10/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 30 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. 
/Uchwała Nr VIII.60.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 
Ad.17.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. (dot. nieruchomości nr 157/1 w obrębie Nowy Jarosław)  
Druk Nr 11/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 32 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
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Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. 
/Uchwała Nr VIII.61.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.18.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. (dot. nieruchomości nr 208/1 oraz nieruchomości nr 208/2                   
w obrębie Dąbki) Druk Nr 12/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 34 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrał Radny Michał Górski, który powiedział, że w związku z tym, że 
uzasadnienie komisji było negatywne wyjaśnia, że mimo iż działka znajduje się w bliskiej 
odległości od centrum Dąbek i w niedalekiej być może przyszłości działka może być 
wyceniona nieco drożej niż obecnie.  
Nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
0 głosami za, przy  
13 głosach przeciw i  
1 głos wstrzymujący  
nie podjęła uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.19.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. (dot. nieruchomości nr 151/5 oraz nr 151/6 w obrębie 
Dobiesław) Druk Nr 13/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 35 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
1 głos wstrzymujący  
podjęła uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. 
/Uchwała Nr VIII.62.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.20.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. (dot. nieruchomości nr 30/2 w obrębie Porzecze)  
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Druk Nr 14/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi 
załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/ 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
12 głosami za, przy  
1 głos przeciw i  
1 głos wstrzymujący  
podjęła uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. 
/Uchwała Nr VIII.63.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.21.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Darłowo. (dot. nieruchomości nr 90/1, 92/3 w obrębie 
Krupy, części nieruchomości nr 25/1 w obrębie Kowalewice, nieruchomości nr 25/2, 7/3                  
w obrębie Kowalewice, oraz nieruchomości nr 46, 2, 4, 6, 7, 22 w obrębie Krupy)  
Druk Nr 15/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność Gminy Darłowo stanowi 
załącznik nr 39 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     
z uzasadnieniem oraz zgłosił autopoprawkę polegającą na zmianie terminu dzierżawy do 30 
września 2020 roku oraz na wykreśleniu z treści uchwały w § 1. 1) nieruchomości nr 90/1 
w obrębie Zielnowo oraz 5) nieruchomości nr 7/3 w obrębie Kowalewice. Pan Wójt 
uzasadnił autopoprawkę tym, że Sołectwa Zielnowo i Kowalewice widzą perspektywę 
zagospodarowania tego terenu.  
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką. 
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Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą wraz z uwzględnieniem zgłoszonej autopoprawki: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosów przeciw i  
1 głos wstrzymujący  
podjęła uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Darłowo uwzględniając autopoprawkę.  
/Uchwała Nr VIII.64.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.22.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru 
podatków i opłat na terenie Gminy Darłowo. Druk Nr 16/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie wyznaczenie inkasentów do poboru podatków i opłat na terenie Gminy Darłowo 
stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/ 

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     

z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji głos zabrał Radny Waldemar Bonk, który zapytał panią Skarbnik czy 
inkasentem w tej uchwale może być Zakład Użyteczności Publicznej czy mogą być osoby 
fizyczne.  
Pani Violetta Kolanek Skarbnik odpowiedziała, że może być. Poza tym opinia jest radcy 
prawnego i wcześniej także tak było.  
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy powiedział, że uchwała jest tak późno dlatego, ze do 
16 kwietnia trwały zebrania sołeckie i dlatego ta uchwała jest teraz.   
Nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji. 
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
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Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
14 głosami za, przy  
0 głosów przeciw i  
0 głosów wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie wyznaczenie inkasentów do poboru podatków i opłat na 
terenie Gminy Darłowo. 
/Uchwała Nr VIII.65.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyznaczenie inkasentów do poboru podatków i 
opłat na terenie Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.23.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. (dot. nieruchomości nr 101/9 w obrębie Wicie)  
Druk Nr 17/2015VIII 
/projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik 
nr 43 do niniejszego protokołu/ 

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                     

z uzasadnieniem. 
 
Radny Piotr Szewczykowski Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                       
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię dotyczącą projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię 
dotyczącą projektu uchwały.  
 
Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą: 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosów przeciw i  
2 głosach wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo. 
/Uchwała Nr VIII.66.2015 Rady Gminy Darłowo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad. 24.  
Wolne wnioski i zapytania. 

 
Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie. 
Na tym punkt zakończono.  
 

 
Ad. 25.  
Zakończenie sesji. 

 
Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad VIII sesji VII kadencji Rady 

Gminy Darłowo – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął 
obrady o godzinie 1317 w dniu 27 kwietnia 2015 roku. 
/Dokładny przebieg sesji znajduje się w stenogramie sesji/ 
 

 
Obradom przewodniczył: 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 

Sekretarz obrad
Grzegorz Hejno 

:  
Radny Rady Gminy Darłowo 
 
Michał Górski  
 
 
 

 
Protokół sporządziła: 
Iwona Kowalska  
 
Kierownik 
Biura Rady  
 


